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An exceptional painter of mental images, Magritte explores the relationship
between objects and their representation, with a view to giving new meanings
to familiar objects. «Every visible thing hides something else which is visible». 

The artist’s memories and places he visited are evoked in « Magritte, day and night »,
which provides an overview of the life of the artist and the man. 
The contradictions and mystery surrounding his work are presented here and
illustrated by the peregrinations of an actor who dreams of one day playing Magritte.

Peintre des images mentales par excellence, Magritte se glisse entre les
choses et leur représentation, visant à susciter avec précision l’enchan-
tement nécessaire à la vie des idées. « Toute chose visible cache autre chose
de visible » …. 

A travers les lieux et les souvenirs de l’artiste, « Magritte le jour et la nuit » parcourt
la vie du peintre et de l’homme.
Les contradictions et les mystères qui ont construit son œuvre sont mis en scène
et en abîme par les pérégrinations d’un acteur qui rêve un jour de pouvoir incarner
Magritte.
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